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                Dyrektor Zespołu Kształcenia Podstawowego i Gimnazjalnego nr 20 w Gdańsku, ul. Poli 

Gojawiczyńskiej 10 – w imieniu uczniów, rodziców i nauczycieli  naszej szkoły – zwraca się  z gorącą 

prośbą do Rady Dzielnicy o poparcie naszych starań o wymianę podłogi w pełnowymiarowej Sali 

gimnastycznej, z której korzystają wszyscy uczniowie naszej szkoły oraz osoby wynajmujące.  Zajęcia 

w niej odbywają się codziennie od 8.00 do godziny 22.00. Organizujemy w niej liczne turnieje sportowe, 

Mistrzostwa Gdańska w piłce nożnej i Unihokeju oraz wiele imprez rekreacyjno-sportowych. Od wielu lat 

prosimy o kompleksowy remont obiektu sportowego, szczególnie podłogi, gdyż ze względu na liczne 

ubytki w parkiecie, dziury i odstające płytki, zezwalając na korzystanie z obiektu, narażamy życie 

i zdrowie naszych uczniów. SANEPID już wielokrotnie sygnalizował konieczność zamknięcia Sali. 

W ostatnich latach, dzięki radnym UM w Gdańsku i przychylności pracowników DRMG, udało nam się 

wymienić wszystkie okna, zmienić oświetlenie i we własnym zakresie wymalować całą salę. W tym roku 

realizowany jest u nas częściowy remont zaplecza Sali gimnastycznej (część szatni i łazienek). Byłoby 

wspaniale, gdyby „idąc za ciosem” udało się w kolejnym roku dokończyć remont zaplecza i wymienić 

podłogę.  

            Będziemy wdzięczni za pomoc i wsparcie naszych starań związanych z planami 

remontowymi. 

 

  Elżbieta-Anna Mionskowska 

  dyrektor ZKPiG nr 20 


